
Zápisnica č. 7 /2015 
z mimoriadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva 

konaného dňa 26.10.2015 v zasadačke kultúrneho domu 
 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

 

Program  :  

1. Otvorenie, schválenie programu rokovania, určenie zapisovateľa     

    a overovateľov zápisnice, voľba návrhovej a mandátnej komisie 

2. Prerokovanie žiadosti o zámere usporiadať v roku 2016 vo Zvolenskej  

    Slatine dvojdňový rockovo- metalový festival - MORE THAN  FEST  

3. Zámer prenájmu obecného majetku na usporiadanie festivalu 

4. Diskusia 

5. Návrh uznesenia 

6. Záver 
 

K bodu 1:  

Pani starostka srdečne privítala poslancov  a občanov  na mimoriadnom zasadnutí OZ. 

Oboznámila s programom rokovania. Poslanci schválili predložený program, ktorým sa 

rokovanie riadilo. 

Starostka obce  navrhla za zapisovateľku Annu Svoreňovú, za overovateľov zápisnice  Elenu 

Bartkovú, Mariana Kučeru. Do návrhovej komisie boli navrhnutí: predseda: Slavomír 

Hanuska, členovia: Mária Huliaková, Emília Balážová. Poslanci návrh schválili. 

 

K bodu 2: 

Pani starostka predložila na rokovanie žiadosť pána Jána Poliaka o zámer usporiadať v roku 

2016 vo Zvolenskej Slatine dvojdňový rockovo- metalový festival - MORE THAN  FEST  

19. -20.augusta 2016 na  priestore za športovým areálom. Mienia využiť cvičné ihrisko 

futbalistov, ktoré sa nachádza za plotom areálu, ďalšie pozemky smerom k Vígľašu a tiež 

šatne a sociálne zariadenie v budove športového areálu asi pre 200 účinkujúcich 

a usporiadateľov. Na parkovanie osobných  áut chcú využívať parkovisko pri ihrisku, 

prístupovú cestu na  Športovú ulicu, lúku okolo športového areálu. Nakoľko sa jedná 

o rockovo- metalový festival, kde dva dni do neskorých nočných hodín, cca do jednej hodiny 

po polnoci, bude  hrať  rokovo-metálová hudba, rozhodli sa poslanci OZ túto žiadosť 

prerokovať na mimoriadnom zasadnutí OZ, aby mala verejnosť možnosť sa k tejto žiadosti 

vyjadriť.   

 

K bodu 3: 

V súvislosti so žiadosťou o možnosť organizovať v obci podujatie uvedené v bode 1, 

organizátori požadujú  prenájom obecného majetku: parkovisko KN E par. č. 1340/1 pri 

športovom areáli, prístupová cesta v oplotenom športovom areáli na KN C č. 1852/2, šatne 

a sociálne zariadenia v budove  súp. č. 193, KN C par. č. 1851 pre  potreby usporiadateľov 

a účinkujúcich festivalu MORE THAN FEST, za podmienky, že prístupová komunikácia 

v areáli a parkovisko bude využívané len pre osobné motorové vozidlá.     

 

K bodu 4:  Diskusia 

Diskusiu otvoril p. Poliak Daniel, organizátor podujatia,  ktorý zúčastnených informoval 

o pripravovanom podujatí s tým, že to bude nadnárodná akcia, ktorá prebieha aj v ostatných 

krajinách Európy už takmer 15 rokov. Určitým spôsobom to bude zviditeľnenie obce, obec 



začne žiť. Sám Peter Brainer – celosvetový klavirista súhlasil s organizovaním  a s účasťou  

na takejto akcii v našej krajine a v našej obci.  

Čo sa týka organizácie podujatia: očakávaná účasť je 3 – 4 tisíc návštevníkov, 25 hudobných 

skupín, 200 účinkujúcich a usporiadateľov, aparatúra bude otočená smerom na obec Vígľaš 

s tým aby nebola vysoká hlučnosť. Podujatia budú prebiehať v určených hodinách a to od 13. 

hodiny poobede do  1. hodiny v noci. Zabezpečená bude aj spolupráca  

so štátnou políciou, označené budú prístupové cesty s nasmerovaním k miestu podujatia, 

dočasné dopravné značenie. 

Ing. Mária Klimentová – starostka obce podotkla, že prístup by nemal byť cez ulicu 

Športovú, ktorú obec v tomto roku  zrekonštruovala,  zároveň upozornila, že prístupová cesta 

cez športový areál nie je vhodná na prejazd nákladných motorových vozidiel. Mala by sa 

využívať len pre organizátorov a účinkujúcich, nie pre návštevníkov podujatia. 

p. Hanuska Slavomír poslanec OZ – koľko osôb bude zabezpečovať akciu, ako zabezpečia 

zákaz vstupu na futbalové ihrisko a ako sa bude riešiť oplotenie.  

p. Poliak Ján, organizátor podujatia   – vstupy do areálu podujatia budú zo strany medokýšu, 

čiže poza oplotený športový areál, bude tam cca 100 ochrankárov. 

p. Libiaková Martina poslankyňa OZ – ako bude riešená ochrana majetku,  prípadný 

vandalizmus a výtržnosti, aká bude záruka, že hudba bude hrať len do jednej hodiny po 

polnoci. 

p. Poliak Daniel – policajné hliadky budú všade pri usmerňovaní v doprave aj v obci na 

zabezpečenie poriadku, bude  prítomná štátna polícia aj súkromná SBS. Takejto akcie sa 

nezúčastňujú žiadni skíni ani pankáči, chodia sem fanúšikovia tejto hudby a nikdy doteraz 

nemali  pri organizovaní podobných podujatí problémy s vandalizmom.    

p. Balážová Emília poslankyňa OZ – ako si predstavujú organizátori účasť obce na tomto 

podujatí a v akom rozsahu má obec poskytnúť súčinnosť. 

p. Poliak Daniel – zo strany obce budú potrebovať vodovodnú prípojku, elektrickú energiu si 

zabezpečia sami, priestory v športovom areáli a spropagovanie  organizovania podujatia na 

web stránke obce. 

p. Beňo Ján – poslanec OZ poznamenal, že najviac budú týmto podujatím postihnutí 

obyvatelia ulice Športovej, pretože ako najväčší problém vidí hluk. Oslovil náčelníka polície 

v Banskej Bystrici, kde takéto podujatie bolo v minulosti organizované. Problémy neboli 

žiadne, čo sa týka výtržností. Na MÚ v Banskej Bystrici však bola podaná sťažnosť čo sa týka 

hlučnosti. Bolo uskutočnené meranie hlasitosti a výška decibelov prekročila povolenú normu, 

v tomto prípade bola uložená zo strany úradu pokuta. 

p. Poliak Daniel – sťažuje sa jeden pán, ktorý je chronický sťažovateľ, robí problémy 

všetkým organizátorom. 

p. Hanuska Slavomír – zvýšený hluk určite bude, nemôžeme sa tváriť, že nie,  no určite bude 

možnosť to riešiť. Aj pri iných podujatiach tolerujeme hluk (svadby, rôzne vystúpenia, 

otvorené terasy pri pohostinstvách). Môže povedať, že bol na festivale v Banskej Bystrici, 

amfiteáter, kde sa festival konal má nešťastnú polohu a dosť to tam počuť.  

p. Bariaková – obyvateľka ul. Športovej – ako bude riešené parkovanie, aby sa nestalo, že im 

budú autá parkovať pred vjazdmi do rodinných domov. 

p. Poliak Ján –Športová ulica sa môže  z hlavnej cesty uzavrieť. 

p. Šulek Ján – poslanec OZ vyjadril súhlasné stanovisko na prenájom priestorov budovy na 

ihrisku, riziko predstavuje zvýšený pohyb osôb v obci, organizátor má oznamovaciu 

povinnosť voči inštitúciám, ktoré budú zabezpečovať poriadok. 

p. Balážová Emília – poslankyňa OZ vyjadrila nesúhlas s prenájmom priestorov budovy 

ihriska, pretože tieto kapacitne nepostačujú a zároveň vyjadrila nesúhlas s organizovaním 

tejto akcie, nakoľko tu zastupuje občanov a  väčšina  obyvateľov, ktorých oslovila vyjadrila 

nesúhlas s organizovaním takéhoto podujatia v obci. Takže pri hlasovaní bude hlasovať proti. 



p. Huliaková Mária – poslankyňa OZ vyjadrila  naopak súhlasné stanovisko, pretože má tiež 

svojich voličov, ktorých oslovila  a 90 % opýtaných ľudí  bolo za organizovanie podujatia. 

Hoci nemôže povedať, že nemá obavy z organizovania takéhoto podujatia, bojí sa hlavne 

mladých ľudí, ktorí nebudú mať dostatok finančných prostriedkov na vstupné, ale chce dať 

organizátorom príležitosť. Nemôžeme predsa zavrhnúť hneď niečo, čo sme ešte nezažili 

a neskúsili. 

p. Hanuska Marek – obyvateľ obce – vyjadril súhlasné stanovisko s organizovaním 

festivalu, podotkol, že ho mrzí, že  festival má neslovenský názov.  Navrhol,  aby pre 

Slatinčanov boli  na podujatie ponúknuté zvýhodnené vstupenky. Opýtal som sa ako budú 

zvýhodnení slatinskí podnikatelia ak budú chcieť predávať priamo na festivale. 

p. Poliak Daniel sa vyjadril, že organizátor by nemal  mať so zľavneným vstupným pre 

obyvateľov Slatiny  žiadny problém. Na otázku, ako budú zvýhodnení slatinskí podnikatelia, 

ak budú chcieť predávať priamo na festivale, odpovedal neurčito.   

p. Pavlík Ján – obyvateľ ulice Športová – vyjadril nesúhlas má určité obavy v súvislosti 

s organizovaním tejto akcie čo sa týka poškodzovania majetku. 

p. Pavlík Ján (st.) – obyvateľ ul. Športová –hovoril ako zástupca  obyvateľov ulice, ktorí  sú 

proti organizovaniu tohto podujatia, pretože  bude v tesnej blízkosti tejto ulice. Má skúsenosti 

z organizovania podujatia v Ružinej. Poznamenal, že lúka, na ktorej sa má toto podujatie 

uskutočniť je sledovaná výskumným ústavom, sú tam srnčie krmelce. 

p. Mičianik Martin – obyvateľ ul. Športová – zároveň zástupca Poľovníckeho združenia 

vyjadril nesúhlas – lúka je v prenájme ako poľovný revír (zajačia zver, srnčia zver, bažanty), 

je to obmedzovanie práva poľovníctva – odporúča  osloviť iné obce, ktoré majú amfiteátre  

a zariadenia na takéto účely určené, alebo majú  iné vyhovujúce priestory na organizovanie 

takéhoto podujatia. Tento priestor vo Zvolenskej Slatine určite nie je vhodný na takéto 

podujatie. 

p. Škorňová Miroslava – hlavná kontrolórka obce,  využila svoje právo poradného hlasu, 

vyjadrila nesúhlas s organizovaním podujatia – jednak z dôvodu, že náš športový areál nie  je 

postačujúci na takéto podujatie, jednak preto, že podobné podujatie bolo organizované na 

Sliači (Sliačske rockové leto). Podľa vyjadrení ľudí , ktorí bývajú v blízkosti,  boli  títo nútení  

odísť na pár dní zo svojich domovov. 

p. Mudrák Marián – akceptuje pripomienky, ktoré zazneli zo strany obce, hlavne, čo sa týka 

hlučnosti. On je  však návštevníkom takýchto podujatí, chodí na ne spolu so svojim synom už 

od jeho desiatich rokov, chodia sem väčšinou ľudia vyššieho vzdelania a nikdy sa tu nestretol 

s prejavmi násilia ani vandalizmu, ako možno na diskotékach.  

p. Fiľo Ivan – zástupca DHZ pri Obci Zvolenská Slatina – má tiež  určité obavy, vie 

pochopiť aj obyvateľov ulice Športová, ale súhlasí s organizovaním podujatia,  treba to raz 

vyskúšať, nemali by to už vopred odsúdiť  alebo zakázať, treba dať organizátorom šancu. 

Prisľúbil pomoc členov DHZ.  

p. Poliak Ján – poznamenal, že rockovo-metalový festival sa organizuje v Obci Terchová – 

Terchovský budzogáň, tohto roku to bol už 7. ročník, obec dala tomuto festivalu zelenú, 

určitým spôsobom z toho profituje. 

p. Poliaková Ivica – obyvateľka obce – zúčastňuje sa týchto podujatí pravidelne, sedáva 

v tesnej blízkosti reproduktorov, súhlasí s organizovaním festivalu, zatiaľ ani neohluchla, ani 

nie je dementná. 

p. Kubovská Alena – poslankyňa OZ, vypočula si názory oboch strán, hoci stanovisko už 

vedela, keď sem prišla, jej  stanovisko k organizovaniu podujatia je súhlasné. Vie  sa vžiť aj 

do situácie obyvateľov ul. Športová, aj ona, keďže býva v blízkosti reštaurácie „Hokejka“ 

musí počas konania svadieb a iných podujatí počúvať „odrhovačky“,  ktoré sa odtiaľ ozývajú. 

Myslí si ale, že nemôžeme zakázať niečo, čo sme neskúsili. Netreba z podujatia zatiaľ robiť 

tradíciu, počkajme si na to,  ako dopadne prvý ročník. Ešte vyjadrila potešenie nad tým, že na 



zastupiteľstvo prišlo toľko občanov vyjadriť svoj názor, tých, ktorí sú proti podujatiu prišlo 

však  menej. 

p. Bartková Elena – poslankyňa OZ, stotožňuje sa s názorom pani Kubovskej,  vyjadrila   

súhlasné stanovisko k organizovaniu festivalu. Tiež oslovila svojich voličov, prevažne 

obyvateľov Očovskej ulice, kde teraz žijú väčšinou mladší občania,  a tí vyjadrili jednoznačne 

súhlas s organizovaním podujatia, skoro ju prevalcovali. 

p. Huliaková Mária – poslankyňa OZ –  mrzí ju vyjadrenie pána Mičianika ohľadne 

poľovnej zveri, treba si stanoviť  určité podmienky, zmluvne doriešiť s poľovníckym 

združením. 

p. Pavlík Ján st.  –  opýtal sa ešte, čo v prípade nepriaznivého počasia, na lúky sa nebude dať 

pristúpiť, je to na močarine, aká je alternatíva ďalšieho riešenia v tomto prípade. 

p. Poliaková Emília – učiteľka ZŠ a obyvateľka obce –  vyjadrila súhlas s organizovaním 

festivalu,  nemá problém s hlukom, organizácia je  na vysokej profesionálnej úrovni, 

pravidelne sa zúčastňuje týchto podujatí. Treba samozrejme  brať do úvahy aj argumenty, 

ktoré tu odzneli ale organizátorom drží palce.. 

p. Vilhanová Zdena – obyvateľka ul. Športová – ako bude riešená prístupová cesta 

k futbalovému ihrisku,  a využívané parkovisko, ktoré je nepostačujúce, je tam nespevnená 

cesta. 

p. Ing. Klimentová Mária – starostka obce – doplnila, že ťažké vozidlá, ktoré budú prevážať 

aparatúru a pódium nesmú prechádzať areálom futbalového ihriska, nakoľko obec dávala 

v tomto roku na tieto miesta nový frézing, ale tento  povrch nie je prispôsobený na prechod 

ťažkých vozidiel. Toto je podmienka obce. 

p. Pavlík Jozef – obyvateľ obce – na lúkach , kde sa má festival uskutočniť je veľa srnčej 

zveri, ktoré tam majú krmelce a že budú mať problém v prípade daždivého počasia. 

Starostka obce ešte vyzvala prítomných do diskusie, keďže sa už nikto neprihlásil, diskusiu 

ukočila.   

 

K bodu 5: 

Predseda návrhovej komisie predložil návrh na uznesenie.  

Uznesenie 

- č. 90 – prijaté – za  9 poslanci, proti 0, zdržal sa 0 

-   č. 91 – prijaté – za  9 poslanci, proti 0, zdržal sa 0 

-   č. 92 – prijaté – za  5 poslanci, proti 3, zdržal sa 1 

-   č. 93 – prijaté – za  5 poslanci, proti 3, zdržal sa 1 

 

K bodu 6: 

Po vyčerpaní programu starostka obce poďakovala všetkým za účasť a zasadnutie OZ 

ukončila. 

 

Zapísala: Anna Svoreňová 

 

Ing. Anna Pavlendová      Ing. Mária Klimentová 

   prednostka OcÚ                 starostka obce 

      Ján Beňo 

                zástupca starostky 

 

overovateľ:  Elena Bartková              overovateľ:  Marián Kučera 


